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ΝΟΜΟΣ  ΑΤΤΙΚΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ: ..16η/2011.. 

της ..27-06-2011..
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Άγιος Στέφανος ..Αριθ. Απόφασης:..139/2011..

                                             
                                           

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ

Από το Πρακτικό της ..27ης/06/2011.. της ..16ης/2011.. συνεδρίασης του 
Δημοτικού Συμβουλίου.

Σήμερα την ..27η Ιουνίου 2011.., ημέρα ..Δευτέρα.. και ώρα ..17:30.. το Δημοτικό 
Συμβούλιο  συνήλθε  σε  Τακτική  Δημόσια  συνεδρίαση στην  αίθουσα  συνεδριάσεων του 
Δημοτικού  Καταστήματος  στο  Πολιτιστικό  Πνευματικό  Κέντρο  Αγίου  Στεφάνου  επί  της 
οδού Ευαγγέλου Πεντζερίδη 3, ύστερα από την υπ’ αριθ. ..20255/23-06-2011.. πρόσκληση 
του  Προέδρου,  που δημοσιεύθηκε  και  επιδόθηκε  σε  κάθε  Σύμβουλο  χωριστά,  στον  κ. 
Δήμαρχο σύμφωνα με τις δ/ξεις  του άρθ.  67 του Ν.3852/2010 (Νέα Αρχιτεκτονική της 
Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωμένης  Διοίκησης  -  Πρόγραμμα  Καλλικράτης), τις 
διατάξεις του αρθ. 95 «Σύγκληση και λειτουργία του Δ.Σ.» και 96 του ν. 3463/2006 για 
συζήτηση και λήψη αποφάσεων στα κατωτέρω θέματα της ημερήσιας διάταξης:

ΘΕΜΑ 1ο: «Λήψη απόφασης περί διαγραφής και μη καταβολής τελών τάφου». (Αποσύρθηκε).
ΘΕΜΑ 2ο: «Έγκριση Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου».
ΘΕΜΑ 3ο : «Τροποποίηση Τεχνικού Προγράμματος έτους 2011 Δήμου Διονύσου». 
ΘΕΜΑ 4ο: «Β΄ Αναμόρφωση Προϋπολογισμού εσόδων-εξόδων του Δήμου ο.ε. 2011 ».
ΘΕΜΑ 5ο: «Έγκριση αμοιβής πληρεξουσίου δικηγόρου».
ΘΕΜΑ 6ο: «Έγκριση-καθορισμός δικηγορικής αμοιβής».  

 ΘΕΜΑ  7ο:   «Λήψη  απόφασης  για  τη  λειτουργία  της  Α.Ε  Αξιοποίησης  Ευρωπαϊκών  
προγραμμάτων-Κατάρτισης Υπηρεσιών Τεχνικού Συμβούλου-Περιβάλλοντος και Πολιτισμού  
Αγ. Στεφάνου-Άνοιξης-Κρυονερίου και ορισμός εκπροσώπου στη Γενική Συνέλευση».

ΘΕΜΑ 8ο : «Έγκριση προϋπ/σμού  ο.ε 2011 του Ν.Π.Δ.Δ με την επωνυμία Ο ΘΕΣΠΙΣ». 
ΘΕΜΑ 9ο:  «Έγκριση παράτασης εργασιών του έργου Ασφαλτόστρωση της οδού  Δαβάκη 
εντός εγκεκριμένου ρυμοτομικού σχεδίου τμήμα της οδού Μαραθώνος και ανωνύμου οδού από 
την  συμβολή  οδού  Παπάγου  μέχρι  την  οδό  Μ.  Αλεξάνδρου  της  Δημοτικής  Κοινότητας 
Σταμάτας».
ΘΕΜΑ 10ο:  «Συμμετοχή  του  δήμου  (συμπράττων  φορέας)  στο πρόγραμμα Κοινωφελούς 
Εργασίας –Δημιουργία Θέσεων Απασχόλησης και παροχή εξουσιοδότησης προς τον Δήμαρχο 
για υπογραφή μνημονίου συνεργασίας με υποψήφιους δικαιούχους».
ΘΕΜΑ 11ο:  «Λήψη απόφασης για την υποβολή αιτήματος στην Πολεοδομία για την άρση της 
ανάκλησης  όλων  των  νομίμως  εκδοθεισών  αδειών  εντός  των  ορίων  των  οικισμών  Αγ. 
Στεφάνου και Άνοιξης  ».
ΘΕΜΑ 12ο:  «Λήψη απόφασης για κοπή πεύκου επί της Λ. Μαραθώνος 79 στα όρια της ΔΚ 
Αγίου Στεφάνου».
ΘΕΜΑ 13ο:  «Λήψη απόφασης για την τροποποίηση της Οικοδομικής γραμμής στο οικόπεδο 
του 1ου Δημοτικού Σχολείου (ΟΤ31) Δ.Κ. Κρυονερίου».
ΘΕΜΑ  14ο:  «Λήψη  απόφασης  παράτασης  αναστολής  έκδοσης  οικοδομικών  αδειών  και 
εκτέλεσης  εργασιών  για  ένα(1)  ακόμη  χρόνο  στο  πρώην  Ο.Τ.  32  του  ακυρωθέντος 
ρυμοτομικού σχεδίου της Πολεοδομικής ενότητας 1 της Δ.Κ. Αγίου Στεφάνου.».
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ΘΕΜΑ  15ο:  «Μίσθωση  ακινήτου  και  ορισμός  επιτροπής  εκτίμησης(καταλληλότητας) 
ακινήτου».(Αποσύρθηκε)
ΘΕΜΑ  16ο:  «Ανάθεση  καθηκόντων  Διευθύνουσας  υπηρεσίας  των  έργων  μελετών, 
προμηθειών  και  υπηρεσιών  του  πεδίου  εφαρμογής  του  Ν.  3316/2005  για  τα  οποία 
διευθύνουσα υπηρεσία μέχρι 31-12-2010 ήταν η καταργηθείσα υπηρεσία της ΤΥΔΚ της πρώην 
κρατικής περιφέρειας»
ΘΕΜΑ  17ο:  «Έγκριση  –  επικαιροποίηση  αμοιβής  πληρεξουσίων  δικηγόρων-  εξωτερικών 
συνεργατών».

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα ..41.. 
μέλη του δημοτικού συμβουλίου παρόντα  ήταν ..33.. ήτοι:
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Ο Δήμαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης  νομίμως κληθείς  παρίσταται στη συνεδρίαση.
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              ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1. ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, Πρόεδρος.
2. ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ. 

3. ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ.

4. ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ. 

5. ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.

6. ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ.

7. ΡΟΪΔΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ .

8. ΠΟΤΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 

9. ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ .

10.ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟΔΩΡΑ. 

11. ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ.

12. ΚΟΥΡΙΔΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ .

13. ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ .

14. ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥΔΙΑ .

15. ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ.

16. ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 

17.ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ .

18. ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ -ΕΛΛΗ

19.ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 

20.ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙΔΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.

21. ΖΑΜΑΝΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ.

22. ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ.

23. ΤΑΟΥΞΗ – ΧΡΙΣΤΙΑΝΙΔΗ ΚΑΛΛΙΟΠΗ.

24. ΚΟΚΜΟΤΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ.

25. ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ.

26. ΓΙΑΡΕΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ.

27.ΣΤΑΪΚΟΣ  ΘΕΟΔΩΡΟΣ Αντιπρόεδρος.

28. ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ.

29.ΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ). 

30. ΚΥΡΙΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.

31.ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Γραμματέας.

32. ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ.

             ΑΠΟΝΤΕΣ

1. ΧΙΩΤΗΣ 
ΗΡΑΚΛΗΣ.

2. ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ – ΣΟΦΙΑ .

3. ΓΙΑΝΝΙΩΤΗ ΕΛΕΝΗ.

4. ΚΟΡΟΒΕΣΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ (ΒΑΣΙΑ).   

5. ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.

6. ΠΑΛΙΓΓΙΝΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ.

7. ΙΣΣΑΡΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ.

8. ΜΠΙΤΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

  



Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η κ. Κυριακούλη Ελευθερία, υπάλληλος του Δήμου, για 
την τήρηση των πρακτικών.

Αριθμός Απόφασης:  ..139/2011..

 ΘΕΜΑ  7ο:   «Λήψη  απόφασης  για  τη  λειτουργία  της  Α.Ε  Αξιοποίησης  Ευρωπαϊκών  
προγραμμάτων-Κατάρτισης Υπηρεσιών Τεχνικού Συμβούλου-Περιβάλλοντος και Πολιτισμού  
Αγ. Στεφάνου-Άνοιξης-Κρυονερίου και ορισμός εκπροσώπου στη Γενική Συνέλευση».

Ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου μετά την εκφώνηση του ..7ου.. θέματος 
της ημερήσιας δ/ξης έδωσε το λόγο στον αντιδήμαρχο Παιδείας - Πρόνοιας κ.  Σπηλιώτη 
Σπυρίδωνα για να προβεί στην εισήγηση.

Ο Αντιδήμαρχος Παιδείας - πρόνοιας κ. Σπηλιώτης Σπυρίδων  ανέπτυξε το θέμα και είπε 
τα εξής: 

Κυρίες και κύριοι, 
μετά το 2006 όταν άρχισαν να λειτουργούν οι Δημοτικές Αρχές με το νέο νόμο τότε, τον 
νέο  Κώδικα  Δήμων  και  Κοινοτήτων,  παρουσιάστηκε  η  ανάγκη  μέσα  από  τον 
προβληματισμό που εξέφρασαν τρεις Δήμαρχοι ο κ. Καλαφατέλης, ο κ. Βορριάς και ο κ. 
Νικητόπουλος να προωθήσουν μέσα στους Δήμους ένα μέσο με το οποίο θα μπορέσουν 
να υλοποιήσουν πράγματα που οι Δήμοι δεν μπορούσαν με τις υπηρεσίες που διέθεταν.

Αυτά λοιπόν,  αυτοί  οι  στόχοι  που ήθελαν πέρασαν,  η αξιοποίηση του θεσμικού 
πλαισίου  με  την  δημιουργία  του  σχήματος  που  ονομάστηκε  τότε  Ανώνυμη  Εταιρεία 
Αξιοποίησης Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων, Κατάρτισης, Υπηρεσιών τεχνικού συμβούλου, 
Περιβάλλοντος και Πολιτισμού του Αγίου Στεφάνου, Άνοιξης και Κρυονερίου, σε ποιούς 
τομείς. Το οποίο έχει σημασία, απλώς και μόνο εδώ θα σταθώ. 

Της εκπαίδευσης και επαγγελματικής κατάρτισης. Ήταν ένας τομέας και είναι ένας 
τομέας για τον οποίον υπάρχουν πάρα πολλά εκπαιδευτικά προγράμματα σε ευρωπαϊκό 
επίπεδο, τα οποία ήταν και είναι αναξιοποίητα. 

Της προστασίας του περιβάλλοντος. Και κοιτάξτε η επικαιρότητα. Της προστασίας 
του  περιβάλλοντος  και  της  ανακύκλωσης.  Που  και  εδώ  δεν  έχει  γίνει  τίποτα  αυτά  τα 
χρόνια, όχι μόνο στους Δήμους μας αλλά σε όλη την Ελλάδα. 

Του πολιτισμού για μεγάλης εμβέλειας δραστηριότητες.
Της πρωτοβάθμιας  υγείας,  που πραγματικά  εδώ είναι  ένας  τομέας  που αγγίζει 

όλους τους κατοίκους.
Της αξιοποίησης ευρωπαϊκών και εθνικών προγραμμάτων.
Της αξιοποίησης των χώρων που καθορίζονται από τους ΟΤΑ για την διενέργεια 

διαφήμισης.
Και της δραστηριοποίησης στον τουριστικό τομέα.
Και τότε βέβαια, υπήρχε και η ανάγκη της συνεργασίας των τριών ΟΤΑ.
Δεν θέλω να κουράσω το Σώμα με αναλυτική παρουσίαση αυτών των θεμάτων. Το 

ζήτημα ποιό είναι; Ότι για λόγους που έχουν σχέση με την λειτουργία των τριών Δήμων 
δεν προχώρησε αυτή η ανώνυμη εταιρεία. Δεν κατατέθηκε το μετοχικό κεφάλαιο το οποίο 
προβλεπόταν, και δεν λειτούργησε. 

Και από κει και πέρα βέβαια, ερχόμαστε σήμερα να προτείνουμε τί, μέσα από τα 
στοιχεία  τα οποία σας έχουμε  δώσει,  σας έχουμε επισυνάψει.  Ότι  μπορούμε αυτή την 
ανώνυμη εταιρεία η οποία εάν δεν συνεχίσει την λειτουργία της δεν θα μπορέσει πλέον να 
υπάρχει ως μέσο, γιατί  καταργείται, με αυτήν λοιπόν την προοπτική και παράλληλα με 
τροποποίηση  άρθρων  του  καταστατικού  που  έχουν  σχέση  με  τον  περιορισμό  του 
μετοχικού  κεφαλαίου  σε  60.000  που  είναι  το  μίνιμουμ  που  μπορούμε  να  έχουμε,  να 
μπορέσουμε με αυτές τις αποφάσεις που θα πάρουμε να κρατήσουμε αυτό το μέσο, αυτό 
το όργανο, αυτήν την εταιρεία για να μπορέσει να αξιοποιηθεί μέσα από αποφάσεις όχι 
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μόνο  της  εταιρείας  αλλά  και  του  ίδιου  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  που  θα  υπάρχει 
συνεργασία, δεν είναι ένα ξένο Σώμα, να μπορέσει να αξιοποιήσει ό,τι μπορεί να κάνει γι' 
αυτούς τους τομείς. Με αξιοποίηση όλων των προγραμμάτων.

Εκείνο που θέλω να τονίσω είναι ότι αυτό το σχήμα δεν είναι ανώνυμη εταιρεία 
κερδοσκοπικού  χαρακτήρα.  Ο  στόχος  ποιός  είναι;  Να  υπάρχει  ανταπόδοση  σε 
κοινωφελείς  δραστηριότητες  του  Δήμου.  Το  όποιο  κέρδος  υπάρξει  μέσα  από  την 
δραστηριότητα της  εταιρείας, με διαφανή τρόπο και συμμετοχή όλων των παραγόντων και 
εκπροσώπων των παρατάξεων σε αυτό, να μπορέσει να το περάσει ανταποδοτικά στον 
Δήμο για κοινωφελή δραστηριότητα. Δεν θα είναι ένα κέρδος που θα πάει στις τσέπες 
κανενός ιδιώτη αλλά θα μπορέσει πραγματικά να λειτουργήσει σε όφελος των πολιτών, και 
να  καλύψει τις ανάγκες που Δήμου.

Από δω και πέρα, εφόσον αποφασίσουμε την έγκριση για την σύσταση αυτής της 
εταιρείας, την συνέχιση της λειτουργίας, δεν θα ξοδευτούν χρήματα. Το τονίζω. 60.000 
είναι  το  μίνιμουμ.  Αυτό  το  κεφάλαιο  μπαίνει  στο  λογαριασμό της  εταιρείας,  παραμένει 
μέχρις  ότου  ο  Δήμος  αποφασίσει  με  συνολική  λειτουργία  ότι  μπορεί  να  αρχίσει  να 
ενεργοποιείται αυτή η εταιρεία και να μπορεί να αξιοποιεί προγράμματα. Τότε και μόνο 
τότε, που θα το συζητήσουμε το πότε θα είναι, γιατί μπορούμε να εκτιμήσουμε ότι δεν 
γίνεται τίποτα, οπότε αυτόματα καταργείται, ή την καταργούμε και εμείς. Τότε και μόνο τότε 
αρχίζει και δουλεύει η εταιρεία, και πραγματικά με την συμμετοχή όλων.

Έτσι λοιπόν τελειώνοντας λέω ότι εκτός από αυτήν την απόφαση για την συνέχιση 
ή μη της εταιρείας, το πρώτο ερώτημα, αν θα μπορέσουμε πραγματικά να απαντήσουμε, 
και δεύτερον για την εξουσιοδότηση του Δημάρχου του Γιάννη του Καλαφατέλη, ο οποίος 
πλέον θα είναι  ο μοναδικός εκπρόσωπος σε αυτό το σχήμα από πλευράς Δήμου,  ως 
μοναδικός  μέτοχος  πλέον,  γιατί  πρώτα  ήταν  τρεις  οι  Δήμοι,  τώρα  θα  είναι  μόνο  ο 
Δήμαρχος, και να μπορέσει ο Γιάννης ο Καλαφατέλης να πάει στην συνέλευση μετόχων 
της  εταιρείας  -είναι  πράγματα  τα  οποία  προβλέπονται  μέσα  από  την  λειτουργία  των 
ανωνύμων εταιρειών- να ψηφίσει και τους ισολογισμούς και ό, τι άλλο προβλέπεται.

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να λάβει σχετική 
απόφαση για:
1.Τη συνέχιση λειτουργίας της εταιρείας .
2.Την εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου 
3.Την  εκπροσώπηση  του  Δήμου  από  το  Δήμαρχο  κ.  Ιωάννη  Καλαφατέλη  στη  Γενική 
Συνέλευση της 30ης  Ιουνίου 2011 και την εξουσιοδότηση να ψηφίσει επί των κατωτέρω 
θεμάτων της Γενικής Συνέλευσης :

• Έγκριση  των  οικονομικών  καταστάσεων  της  πρώτης  χρήσεως  (2/7/2009-
31/12/2010) και των εκθέσεων  Δ.Σ. και των Ελεγκτών.

• Απαλλαγή των μελών του Δ.Σ. και των ελεγκτών από πάσης ευθύνης.
• Εκλογή ενός τακτικού  και ενός αναπληρωματικού ορκωτού ελεγκτή για την χρήση 

2011.
• Μείωση του οφειλόμενου μετοχικού κεφαλαίου και τροποποίηση άρθρων 5 & 22 

του Καταστατικού.
• Εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου

             Ο  Δ.Σ. κ. Σωτηρίου Σακελλάριος, ως εκπρόσωπος της μείζονος μειοψηφίας 
λαβών το λόγο δήλωσε ότι καταψηφίζει την εισήγηση και τοποθετήθηκε ως εξής: «εμείς 
καταψηφίζουμε την εισήγηση και προτείνουμε αυτή η εταιρεία να τεθεί σε εκκαθάριση και 
να  καταργηθεί,  διότι  υπό  τις  παρούσες  συνθήκες   δεν  έχει  απολύτως  κανέναν  λόγο 
υπάρξεως, όπως εξάλλου συνέβη και τα δύο προηγούμενα χρόνια ύπαρξής της που ήταν 
παντελώς ανενεργή.».

Η Δ.Σ. κ. Σώκου Ζωή, πήρε το λόγο και δήλωσε ότι καταψηφίζει τη εισήγηση  γιατί 
θεωρεί ότι  ο Δήμος μπορεί και έχει την δυνατότητα αν θέλει να δημιουργήσει υπηρεσίες 
και υποδομή τέτοια που θα μπορούν να καλύπτουν και αυτές τις ανάγκες. Δήλωσε  ότι ο 
Δήμος πρέπει  να διεκδικήσει  τους πόρους που ανήκουν γι'  αυτούς τους τομείς  και  να 
διαμορφώσει  τις  υπηρεσίες  τις  δικές  του  ούτως  ώστε  να  ανταποκρίνονται  με  δωρεάν 
υπηρεσίες στο κόσμο, και όχι με πληρωμή.
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Ο Δ.Σ.  κ.  Ζαμάνης  Διονύσιος  δήλωσε  ότι  συντάσσεται  με  την  άποψη  της  κας 
Σώκου Ζωής και ανέφερε ότι  είναι ιδεολογικά αντίθετος στην δημιουργία και διατήρηση 
δημοτικών εταιρειών παντός τύπου, είτε κοινωφελών, είτε ανωνύμων διότι ασπάζεται ως 
ένα βαθμό και τις απόψεις του Υπουργού Εσωτερικών ο οποίος αναφέρει χαρακτηριστικά 
ότι είναι κέντρα διαφθοράς και πελατειακών σχέσεων.

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη:
• Την  εισήγηση  της  Υπηρεσίας  όπως  κατατέθηκε  με  το  υπ’  αριθ.  20224/23-6 

-2011έγγραφο.
• Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (ΚΔΚ).
• Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α’ 87/7.6.2010).
• Τις διατάξεις του Ν. 3870/10.
• Το καταστατικό της Α.Ε.
•  Την Έκθεση του Διοικητικού Συμβουλίου της εταιρείας ΕΞΕΛΙΞΗ ΑΕ της 18ης Μαΐου 

2011.
• Τις Οικονομικές Καταστάσεις της εταιρείας ( Ισολογισμός  & Προσάρτημα )
• Την  Έκθεση της νομικής συμβούλου κ. Αλεξίου για το θεσμικό πλαίσιο λειτουργίας 

της Α.Ε.
• Τις  τοποθετήσεις  των  Δημοτικών  Συμβούλων(Λεπτομέρειες  στα 

απομαγνητοφωνημένα πρακτικά).
             

Α   Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι Κ Α Τ Α Π Λ Ε Ι Ο Ψ Η Φ Ι Α 
ΜΕ ΨΗΦΟΥΣ 27 ΥΠΕΡ και 7ΚΑΤΑ 

Μειοψηφούντων  των  κ.  κ.  Δ.Σ.,  Πασιπουλαρίδη  Αβραάμ,  Ζαμάνη  Διονύσιου, 
Σωτηρίου  Σακελλάριου,  Ταουξή-Χριστιανίδη  Καλλιόπης,  Κοκμοτού  Βασίλειου,  Σώκου 
Ζωής και Λουκάτου Παναγή για τους λόγους που αναφέρθηκαν στο εισηγητικό μέρος της 
παρούσης και αναλυτικά καταγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά.

Εγκρίνει την:
1. Τη συνέχιση λειτουργίας της εταιρείας .
2. Την εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου, το οποίο έχει ως εξής:

Πρόεδρος: ο Δήμαρχος κ. Ιωάννης Καλαφατέλης με αναπληρωτή τον κ. Μπούσμπουρα 
Αθανάσιο.
Μέλη: Ο κ. Παππάς Νικόλαος με αναπληρωτή τον κ. Κανατσούλη Ιωάννη.
           Ο κ. Σακελλαρίου Διονύσιος με αναπληρωτή τον κ. Καρύστινο Νικόλαο.
           Ο κ. Καρασαρλής Αναστάσιος με αναπληρωτή τον κ. Σπηλιώτη Σπυρίδωνα.
           Ο κ. Στάϊκος θεόδωρος με αναπληρωτή τον κ. Ζυγούνα Γεώργιο.
           Ο κ. Μεταξάς Κωνσταντίνος με αναπληρώτρια την κ. Σαραντάκη Θεοδώρα.

      Ο κ.  Μπιτάκος Παναγιώτης με αναπληρώτρια την κ.  Παπαπαναγιώτου Ελένη 
(Λένα)

3.Την  εκπροσώπηση  του  Δήμου  από  το  Δήμαρχο  κ.  Ιωάννη  Καλαφατέλη  στη  Γενική 
Συνέλευση της 30ης  Ιουνίου 2011 και την εξουσιοδότηση να ψηφίσει επί των κατωτέρω 
θεμάτων της Γενικής Συνέλευσης :

• Έγκριση  των  οικονομικών  καταστάσεων  της  πρώτης  χρήσεως  (2/7/2009-
31/12/2010) και των εκθέσεων  Δ.Σ. και των Ελεγκτών.

• Απαλλαγή των μελών του Δ.Σ. και των ελεγκτών από πάσης ευθύνης.
• Εκλογή ενός τακτικού  και ενός αναπληρωματικού ορκωτού ελεγκτή για την χρήση 

2011.
• Μείωση του οφειλόμενου μετοχικού κεφαλαίου και τροποποίηση άρθρων 5 & 22 

του Καταστατικού.
• Εκλογή νέου Διοικητικού Συμβουλίου
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Αφού αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ             

ΙΩΑΝΝΗΣ ΝΙΚΗΤΟΠΟΥΛΟΣ                               ΣΠΗΛΙΩΤΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ. 

ΖΥΓΟΥΝΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ.

ΚΟΝΤΑΚΗΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ.

ΧΙΩΤΗΣ ΗΡΑΚΛΗΣ.

ΚΑΡΑΣΑΡΛΗΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ.

ΠΕΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ .

ΡΟΪΔΗΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.

ΠΟΤΙΔΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ. 

ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ .

ΣΑΡΑΝΤΑΚΗ ΘΕΟΔΩΡΑ. 

ΚΑΡΥΣΤΙΝΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ.

ΚΟΥΡΙΔΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ.

ΜΑΓΓΙΝΑ ΣΤΕΛΛΑ-ΣΟΦΙΑ

ΓΑΡΕΦΑΛΑΚΗΣ ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ .

ΦΕΡΜΕΛΗ ΛΥΔΙΑ .

ΚΑΤΣΙΓΙΑΝΝΗ ΣΟΦΙΑ.

ΛΙΤΣΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.

ΠΑΠΑΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ. 

ΠΑΠΠΑΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ .

ΤΖΑΝΕΤΗ ΑΓΑΘΗ – ΕΛΛΗ.

ΚΑΝΑΤΣΟΥΛΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ. 

ΠΑΣΙΠΟΥΛΑΡΙΔΗΣ ΑΒΡΑΑΜ.
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ΖΑΜΑΝΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ.

ΣΩΤΗΡΙΟΥ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΣ.

ΤΑΟΥΞΗ – ΧΡΙΣΤΙΑΝΙΔΗ ΚΑΛΛΙΟΠΗ.

ΚΟΚΜΟΤΟΣ  ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ.

ΠΕΠΠΑ ΑΓΓΕΛΙΚΗ

ΣΤΑΪΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ.

ΤΣΟΥΚΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ.

ΠΑΠΑΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ ΕΛΕΝΗ (ΛΕΝΑ)

ΜΠΟΥΣΜΠΟΥΡΑΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ.

ΣΩΚΟΥ ΖΩΗ.

ΛΟΥΚΑΤΟΣ ΠΑΝΑΓΗΣ.

Ακριβές Αντίγραφο

Άγιος Στέφανος 04/07/2011
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ.

Νικητόπουλος Ιωάννης 

Σχέδιο
Φάκελος Αποφάσεων Δ.Σ.
Εσωτερική Διανομή
Γραφείο Δημάρχου.
Γραφείο Προέδρου Δημοτικού Συμβουλίου.
Διεύθυνση Οικονομικών Υπηρεσιών
Γραφείο Νομικής Υπηρεσίας.
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